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Skrivelse om parklekslokaler 

Centerpartiet önskar få klarhet i beslutet att stoppa möjligheten för stadsdelsförvaltningarna 
att hyra ut parklekslokaler för barnkalas och liknande arrangemang. Tidigare har dessa lokaler 
varit en värdefull resurs för många familjer, särskilt de som bor i mindre lägenheter och 
saknar utrymme för att ordna födelsedagskalas hemma. Möjligheten att hyra parklekslokaler 
har gjort det möjligt för fler att bjuda in hela barngrupper eller klasser, utan att exkludera 
vissa barn på grund av platsbrist. 

Parklekslokalerna är särskilt väl lämpade för sådana arrangemang då de är belägna i parker 
där ljudnivån från lekande barn inte stör grannskapet. Lokalerna är dessutom robusta och 
anpassade för barns lek och aktivitet, vilket gör dem ideala för klassiska barnlekar som 
dansstopp, fiskdamm och andra traditionella lekar. 

När nu familjer tvingas vända sig till kommersiella alternativ som lekland och temaparker 
innebär det ofta en betydande kostnad, vilket i praktiken kan leda till att färre barn kan bjudas 
in. Det skapar en ekonomisk tröskel som riskerar att öka ojämlikheten mellan barnfamiljer i 
vår stad. 

Med anledning av detta önskar Centerpartiet få svar på följande frågor: 

• Varför har stadsdelsförvaltningarna inte längre möjlighet att hyra ut parklekslokaler 
till barnkalas och liknande? 

• Vem eller på vilken nivå har detta beslut fattats? 
• Har beslutet föregåtts av en konsekvensanalys? 
• Har alternativa lösningar övervägts, såsom att införa en pantavgift som återbetalas om 

städning genomförs enligt uppsatta krav? 

 


